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Zápisnica z 3. zasadnutia VV SZV zo dňa 20.06.2023
Banská Bystrica

Prítomní členovia VV SZV:
T. Chovanec, V. Hudec, Š. Gribanin, P. Mutafov, J. Trebichavský, O. Kružel
Zástupca športovcov SZV:
M. Ikréni - ospravedlnený

Program:
1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov, zapisovateľa VV Chovanec
2. Vyhodnotenie GP KUBA Lukáč
3. Zhodnotenie olympijskej kvalifikácie na OH Paríž – aktuálny stav, plán Chovanec/RK SZV
4. Vyhodnotenie ME U17, Durres, ALB, ME seniorov, Jerevan /ARM/ RK SZV
5. Kontrola uznesení z ostatných VV Chovanec
6. Informácie predsedu SZV o činnosti Chovanec
7. Vyhodnotenie diskusie z VZ SZV 2023 Chovanec
8. Účasť na medzinárodných vzpieračských akciách (V4, Majstrovstvá Európskej únie, Tréningový
kemp Turecko, Európsky športový festival mládeže Slovinsko Chovanec/ RK
SZV
9. Potvrdenie nominácie na ME U15 a 17, Kišiňov, MDA RK SZV
10. Potvrdenie nominácie na ME U20 a 23, Bukurešť, ROU RK SZV
11. Prerokovanie B limitov na MS seniorov, Rijád, SAU RK SZV/Chovanec
12. Nominácia na MS seniorov, Rijád, SAU RK SZV
13. Informácie STK - Školenia, prednášky, účasť a záujem, Rozhodcovia SZV Hudec
14. Informácie gestorov RK, KM, KV SZV
15. Diskusia

Bod č.1
Na úvod bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke.
Odhlasované bolo aj:
Zapisovateľ: V. Hudec, Overovateľ: Š. Gribanin, P. Mutafov.

Uznesenie 3/1, Hl. 6/0/0
VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

Bod č. 2
Vyhodnotenie GP KUBA
P. Lukáč Rudolf ako určený tréner pre GP Kuba, kde sa konal kvalifikačný event na OH Paríž 2024
opísal priebeh súťaže. Sebastián Cabala štartoval k kategórii 81kg. Pretekár bol pripravený a
výkony nasvedčovali, že má formu. Žiaľ, zranenie zadného stehenného svalu ich donútilo súťaž

http://www.vzpieranie.sk


predčasne ukončiť. Rozhodovalo sa ťažko, ale priorita je ME U20-23 v Bukurešti (ROU).
Rozhodnutie o nenastúpení na súťaž bolo o to ťažšie, keď sa zistilo že je šanca na medailu.
Rozhodlo zdravie športovca.
Nina Rondziková štartovala v kategórii do 71kg a výkonom (89+111) 200kg v dvojboji obsadila
celkovo 16.miesto. V súťaži podala výkony, ktoré uspokojivé. Súťaž prebehla bez akýchkoľvek
problémov. Celkovo bola súťaž dobre pripravená a organizačne zvládnutá.
Trebichavský J.: kedy sa vedelo alebo zistilo zranenie u pretekára Cabalu. P. Lukáč ozrejmil, že
zranenie sa objavilo na reprezentačnom sústredení v Bobrove. Na druhom kole extraligy 27.5.2023
vo VME sa objavilo znova, po vyšetrení sa zistilo menšie natrhnutie zadného stehenného svalu.
P Mutafov položil otázku, či by bolo rozumnejšie sa napriek zraneniu nezúčastniť na GP. P Lukáč
odpovedal, že sa pretekár cítil dobre, nejavil známky zranenia a ani sa sám nesťažoval. V čase, keď
sa riešilo cestovanie, víza, letenky a prebiehali platby bolo všetko v poriadku.

Uznesenie 3/2, HL 5/0/1 (Trebichavský)
VV SZV berie na vedomie vyhodnotenie GP Kuba podané p. Lukáčom

Bod č. 3
Zhodnotenie olympijskej kvalifikácie na OH Paríž – aktuálny stav, plán
Predseda SZV priblížil aktuálny stav kvalifikácie na OH 2024 Paríž. Samko v HK do 89 kg,
dvojboj 323 kg, miesto 37. Cabala je uvedený stále v HK do 89 kg., kde je v redukovanom poradí
za Samkom. Rondziková HK do 71 kg, dvojboj 200 kg, miesto 45. Seničová HK do 81 kg,
dvojboj 210, miesto 38. Žembová v HK + 87 kg, dvojboj 201, miesto 34. Ozrejmil prítomným, že
pred samotným VV SZV sa konalo polročné vyhodnotenie pretekárov VŠC Dukla, kde sa preberal
aj stav a šance smerom k OH 2024. Stav je taký, že naši pretekári sú momentálne na priečkach,
ktoré nezaručujú účasť na OH 2024. Najlepšie šance kvalifikovať sa majú pretekári Cabala, ale
v HK do 73 kg a Seničová, ale to za predpokladu, navýšenia dvojboja, pričom Sebastián stále
figuruje len v HK do 89, kde nemá prakticky žiadne šance. Očakávaný dvojboj môže byť na úrovni
330 kg a 240 kg. Podľa slov predsedu RK SZV p.Gribanina je to dosť zlé, ale ešte sa podľa jeho
slov budú diať zmeny, ako neúčasť niektorých krajín pre porušenie dopingu, odhlásenie sa z
kvalifikácie, alebo naplnenie maximálneho počtu na jednu krajinu. Predseda pripomenul, že
spoliehať sa na kalkulácie nie je dobrá vec a nepomôže to asi nič, ak nebudem minimálne na 16
mieste. P. Gribanin ozrejmil, že je treba sa naďalej aktívne zúčastňovať kvalifikačných súťaží
menovanými pretekármi tak, ako sa naplánovali. P Mutafov pripomenul, že je treba zvážiť
nasledovné kroky, aby malo všetko svoju podstatu. P Hudec upozornil, že treba dávať pozor hlavne
na zranenia, ako napríklad v prípade Cabalu, ktorý momentálne súťaží stále vo vyššej kategórii,
ako je olympijská kategória, či nie je lepšie to upokojiť a možno sa sústrediť v jeho prípade na OH
2028 v L.A., keďže sa zvažuje jeho štart v nižšej kategórii ktorá je olympijská. Je dôležité, aby
všetci skončili OH kvalifikáciu v zdraví. Do OH je ešte niekoľko kvalifikačných súťaží, čo nám
dáva stále šancu na úspešnú kvalifikáciu.

Uznesenie 3/3, Hl 6/0/0
VV SZV berie na vedomie zhodnotenie OH kvalifikácie a aktuálny stav.

Bod č. 4
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Vyhodnotenie MS U17, Durres, ALB, ME seniorov, Jerevan /ARM/
MS U17 sa konali v Durres (ALB), kde nás reprezentovali dvaja pretekári. Ako prvá nastúpila
Závacká Ráchel, ktorá ako doteraz najmladšia reprezentantka SVK na MS výkonom (65+81) 146kg
obsadila celkovo 16.miesto. Nasledoval Pagáčik Filip v kategórii do 89kg si výkonom (125+153)
278kg v dvojboji obsadil celkovo 10. miesto.
P Gribanin, ako predseda RK SZV vyhodnotil účinkovanie na ME seniorov, ktoré sa konali v
Yerevane ARM. Reprezentantky si viedli dobre, najlepšie Natália Hušťavová, ktorá robila osobné
rekordy, ale potešili všetky reprezentantky. V tíme prevládal kľud a pohoda. Bolo pripomenuté, že
skupina od trénera Lukáča po príchode trochu znepríjemnila atmosféru. Predseda RK SZV
p.Gribanin povedal: V budúcnosti, pri takomto neprofesionálnom správaní, bude RK pristupovať k
vylúčeniu pretekárov z reprezentácie SR. Hudec pripomenul, že v prípade zistenia porušenia
akýchkoľvek pravidiel alebo neprimeraného správania sa, je potrebné obrátiť sa na členov DK SZV.
Kružel zhodnotil vystupovanie mužov. Pochválil všetkých, napriek niektorým neúspechom, ako
bolo vypadnutie Tatarčíka v nadhode, čo spôsobilo zranenie, si viedli všetci dobre a úspešne sa
zapojili do OH kvalifikácie.
Predseda SZV sa zúčastnil ako rozhodca a vedúci výpravy. Zhodnotil šampionát v ARM, ako
úspešný a jeden z najlepšie zorganizovaných. Pripomenul, že napätú atmosféru je treba vyriešiť, ale
najskôr v osobných rovinách, aby sa ťarcha neprikladala pretekárom. Poukázal, že také veci sa
určite nemôžu v budúcnosti stávať, a že nominovaní tréneri budú mať vždy hlavné slovo pri
rozhodovaní. P Hudec dodal, že takéto situácia sa nemôže opakovať, je to ťarcha na samotných
pretekárov a vznikajú zbytočné konflikty, čo ovplyvňuje samotné preteky.

Uznesenie 3/4, Hl. 6/0/0
VV SZV berie na vedomie Vyhodnotenie MS U17, Durres, ALB, ME seniorov, Yerevan
/ARM/

Bod č. 5
Kontrola uznesení z ostatných VV
Uznesenie 1/10 b) VV SZV ukladá za úlohu, aby p. Kružel upozornil na zmenu v Ekonomickej
smernici SZV a na existenciu Smernice pre zúčtovanie príspevkov od SZV a striktné dodržiavanie
termínov v spojitosti s CTM a ZCTM. Splnené
Uznesenie 1/11 c) VV SZV ukladá STK SZV dokončiť kalendár a zverejniť ho na webe SZV.
Splnené
Uznesenie 1/13 b) VV SZV ukladá predsedovi RK upraviť textáciu do štatútu RK SZV a zverejniť
ho na webe SZV. Splnené
e) VV SZV ukladá predsedovi zverejniť na webe SZV všetky dokumenty. Splnené
Uznesenie 2/3 b) Ukladá predsedovi, aby spolu s kontrolórom zabezpečili priestory a potrebné
vybavenie na VZ SZV. Splnené
Uznesenie 2/4 b) Ukladá predsedovi SZV, aby vykonal predmetnú zmenu v Ekonomickej smernici.
Splnené

Uznesenie 3/5, Hl. 6/0/0
VV SZV berie na vedomie plnenie uznesení z ostatných VV SZV
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Bod. č.6
Informácie predsedu SZV o činnosti
Predseda SZV p. Chovanec vysvetlil deklaráciu o športe, ktorú iniciuje SOŠV. Ide o vyslovenie
dôvery podpisom na stránke SOŠV, kde je umiestnený aj predmetný dokument, v ktorom ide o
zmenu rôznych bodov a zlepšenie športu po voľbách 2023. Najväčším cieľom tejto deklarácie je,
aby vzniklo ministerstvo športu. Predseda načrtol myšlienku zverejniť túto deklaráciu na stránkach
a sociálnych sieťach SZV.
Plánovaná účasť na výročnej oslave Českého Svazu Vzpírání, kde sa na základe pozvánky zúčastní
predseda SZV Chovanec a podpredseda SZV Hudec.
V septembri sa bude konať kongres IWF počas MS v Saudskej Arábii, kde sa ako aj členovia
komisií IWF zúčastnia predseda s podpredsedom SZV. Po prvýkrát sa bude kongres IWF konať v
strede šampionátu, čo je premiéra tohto formátu.
Na SZV boli tento rok mali dve kontroly, obe boli bez zistených nedostatkov, predseda SZV
vyjadril, že všetko je robené podľa požiadaviek a dodržiava sa to čo od nás poskytovateľ financií
očakáva.
V blízkej budúcnosti nás čaká ešte jedna povinnosť a to je Výročná správa, ktorú je treba urobiť
a prerokovať VZ SZV do konca júla 2023.
Priblížil kongres EWF, ktorý sa konal počas ME seniorov v Yerevane. Pripomenul že p. Ján
Štefánik bol ocenený za dlhoročnú prácu ako rozhodca od predstaviteľov EWF, za čo mu aj osobne
poďakoval.

Uznesenie 3/6 , Hl. 6/0/0
VV SZV berie na vedomie informácie predsedu SZV o činnosti.

Bod č.7
Vyhodnotenie diskusie z VZ SZV 2023
Na Valnom Zhromaždený SZV dňa 30.04.2023, ktoré sa konalo v Ružomberku, bol podaný návrh
na prediskutovanie VV SZV od p. Buschbachera Mariana. Žiadal o prebratie hesla “nazdar...” po
nástupe pretekárov na predstavenie pretekárov v skupine. P. Hudec vysvetlil, že táto zvyklosť už je
skôr história ako povinnosť po nástupe. Mladí pretekári v podstate už ani nechápu význam tohto
hesla “ slovenskému vzpieraniu nazdar. Zdar”. Kategoricky nie je proti a STK sa k tomu vyjadrí.
Predseda PNM p. Kubák Milan podal podnet na zavedenie nových súťaží/ročníkov. Jedná sa
konkrétne o ligu “prípravky” a ligu “juniorov”. P. Hudec sa ujal tejto problematiky a priblížil
členom VV SZV, že sa bude zaoberať, ako člen STK SZV týmto podnetom. P. Hudec načrtol kroky,
ktoré podnikne. Bude žiadať od žiadateľa bližšie informácie, ako sú: systém súťaže, záujem
ostatných klubov v SR, počet a zloženie družstiev, predpokladaný rozpočet, dopad na kalendár SZV
atď……

Uznesenie 3/7, HL. 6/0/0
a) berie na vedomie príspevky p. Buschbachera ml. a p. Kubáka,
b) VV SZV poveruje p. Hudeca a STK SZV, aby podnety vyriešili do konca roka, teda pred

štartom súťažného ročníka 2024

Bod č.8
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Účasť na medzinárodných vzpieračských akciách (V4, Majstrovstvá Európskej únie,
Tréningový kemp Turecko, Európsky športový festival mládeže Slovinsko)
V4. Tento rok sa ujal organizácie Poľský zväz vzpierania. Bude sa organizovať v Raszyne v novom
formáte do 18 a do 23 rokov. Team sa podľa rozpisu bude skladať U18 - 11 pretekárov (6
chlapcov+5 dievčat) U23 - 11 pretekárov (6+5). Počítajú sa 5 + 4. Návrh znel obsadiť družstvo
v oboch vekových kategóriách.
Turnaj Európskej únie sa bude konať v Slovinskom meste Ľubľana. Na tento turnaj sa tiež chystá
zloženie výpravy, ktorá bude reprezentovať Slovensko, detailne predispozície ešte neprišli.
Tréningový kemp EWF. Ako je zvykom aj v roku 2023 bude EWF organizovať kemp pre
vzpieračov z Európy. Tento rok to bude v Kónyi (TUR). Na tento kemp sa bude opäť vyberať podľa
už zaužívaného pravidla. To znamená že budú vybratí pretekári z klubov, ktoré ešte zastúpenie
nemali a tréneri bude vybratí tiež na obdobnom princípe. SZV ide o to, aby sa mohol zúčastniť čo
najväčší počet pretekárov z rôznych klubov v SR.
EYOF 2023. Športový festival mládeže bude usporiadaný v Slovinskom Maribore. EWF sa bude
snažiť o propagáciu vzpierania a následného začlenenia nášho športu do tohto európskeho festivalu.
P. Hudec navrhol zúčastniť sa na tejto akcii, ktorá nám má pomôcť dostať vzpieranie do povedomia
aj takéhoto podujatia. Systém je jeden pretekár a jedna pretekárka do 17 rokov. Predseda vyslovil
myšlienku, aby sa vyberalo férovo a podľa zásluh a ja na trénerskom poste, aby dostal šancu každý
prispieť k reprezentácii Slovenska.

Uznesenie 3/8, HL 6/0/0
a) VV SZV berie na vedomie pripravované podujatia
b) VV SZV ukladá RK SZV a KM SZV vybrať a nominovať pretekárov a trénerov na

predmetné podujatia

Bod č. 9
Potvrdenie nominácie na ME U15 a 17, Kišiňov, MDA
U15 dievčatá: Závacká Rachel, Svrčková Linda, Takácsová Vivien.
U15 Chlapci: Jakubík Fabio, Dominik Jedinák.
U17 chlapci: Bajči Ľubomír, Cepko Matej, Pagáčik Filip, Horvát Filip.
Tréneri: Mgr. Buzgó Ľudovít - hlavný, Mgr. Trojčák Pavol a Ing. Gribanin Štefan.
Predseda SZV vysvetlil, že na súťaž je všetko vyriešené, poplatky, štartovné, letenky a ostatné veci
sú zaistené. P Hudec ešte dorieši ubytovanie a transfer na a z letiska.

Uznesenie 3/9, HL 6/0/0
VV SZV berie na vedomie schválenú nomináciu na ME U15 a 17 a informácie ohľadom
súťaže.

Bod č.10
Potvrdenie nominácie na ME U20 a 23, Bukurešť, ROU
Muži: Benýik Gabriel, Cabala Sebastian, Pagáčik Filip, Víťaz Patrik.
Ženy: Viktorínová Natália, Svrčková Laura,Seničová Nikola, Žembová Lenka.
Tréneri: Ing. Gribanin Štefan - ženy, Kružel Ondrej – muži.
Ako rozhodca bol nominovaný a vybraný Hudec Vladimír.
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Ústny návrh od p. Lukáča, aby šiel ako asistent trénera k mužom nebol prerokovaný. V pôvodnom
návrhu nominácie RK SZV nebol a v rozpráva k danej žiadosti bola vyslovená podmienka, aby
o jeho žiadosti rokoval VV SZ len vtedy, ak jeho žiadosť podporí súhlasom reprezentačný tréner
mužov, čo sa nestalo.

Uznesenie 3/10, HL 6/0/0
VV SZV schvaľuje nomináciu na ME U20 a 23 tak, ako bola predložená.

Bod č.11
Prerokovanie B limitov na MS seniorov, Rijád, SAU
K MS 2023, ktoré sa budú konať v Saudskej Arábii sa mali zaviesť “B” limity. Dovolil by
pretekárom, ktorí spĺňajú tieto limity nomináciu na MS s tým, že by si náklady hradili zo svojich
zdrojov. Nakoľko sa však zmenili pravidlá, že vstupné poplatky treba uhradiť už k 04.07., ako aj
záväznú prihlášku s povinnosťou platby, nie je možné vykonať plnenie limitov tak, ako sa to
plánovalo, t. j. mesiac pred MS. Koniec júla/ začiatok augusta. VV SZV sa zhodol, že daný bod
stiahnu z rokovania VV SZV s tým, že problematikou B limitou na MS sa budem zoberať na
ďalšom VV.

Uznesenie 3/11, HL 6/0/0
VV SZV sťahuje bod č. 11.

Bod č.12
Nominácia na MS seniorov, Rijád, SAU
Pôvodné nominovaní:
Sebastián Cabala, HK do 73 kg, 320 kg,
Karol Samko, HK do 89 kg, 335 kg,
Natália Hušťavová, HK do 64 kg, 195 kg,
Nina Rondziková, HK do 71 kg, 205 kg,
Lenka Žembová, HK do 81 kg, 210 kg,
Nikola Seničová, HK do 81 kg, 220 kg.
Kvôli situácii opísanej v bode č. 11, RK SZV navrhla nominovať do final entry všetkých pretekárov
s tým, že prostriedky na prípravu sa im refundujú, ak splnia predpisný limit najneskôr na MS 2023,
a to v kategórie, ktorej budú štartovať.
Tréneri: Ing. Gribanin Štefan - ženy, Kružel Ondrej – muži.

Uznesenie 3/12, HL 6/0/0
VV SZV schvaľuje nomináciu na MS 2023 aj podmienky tak, ako ich predložila RK SZV.

Bod č.13
Informácie STK - Školenia, prednášky, účasť a záujem, Rozhodcovia SZV
P Hudec, ako člen STK SZV vyhodnotil aktivity STK SZV. Bolo organizované školenie/prednáška
pre rozhodcov, ale aj pre nerozhodcov. Konštatuje, že účasť bola smutná, priam žalostná. STK SZV
organizovala školenie formou ZOOM už 3 krát a záujem bol malý. Žiaľ, je to na úkor kvality
rozhodcov, ale aj trénerov, ktorí majú nedostatky vo vedomostiach pravidiel IWF, smerníc a
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predpisov SZV. STK SZV sa snažila záujemcom priblížiť, to čo je v pravidlách IWF, ale len
potrebné na naše pravidlá, precizovať ovládanie softwaru pre riadenie súťaží. Domnieva sa, že asi
vie každý všetko, keď nepotrebujú podobné informácie. STK SZV bude striktne zavádzať a
dodržiavať pravidlá IWF, ktoré sú záväzné pre všetkých pretekárov, rozhodcov a trénerov. Bude
nominovať a spolupracovať s rozhodcami, o ktorých má vedomosť, že majú záujem pracovať a
napredovať. Rozhodcov vo vzpieraní je málo a je smutné, že minimum z aktuálnych má záujem o
zlepšovanie sa a zlepšenie úrovne súťaží SZV. Týka sa to hlavne nových rozhodcov, ktorí získali I.
stupeň rozhodcu SZV v roku 2022 a predpokladá sa, že by oni mali prebrať prim pri riadení súťaží.
Po zhodnotení situácie sa SZK SZV zhodlo, že ďalšie online školenia momentálne nebudú
organizované. V októbri sa bude konať školenie aj so skúškou pre rozhodcov, ktorí majú záujem o
zvýšenie stupňa, ale aj pre nových rozhodcov v zmysle platných smerníc. Školenie bude vykonané
len prezenčne na mieste, kde sa vykoná najskôr teoretická skúška po zvládnutí praktická skúška.

Uznesenie 3/13 HL 6/0/0
VV SZV berie na vedomie Informácie STK SZV

Bod č.14
Informácie gestorov RK, KM, KV SZV
KM bola pozrieť priestory na letnú školu vzpierania. Bude sa konať v Tatranskej Lomnici. Priestory
sú perfektné, prostredie je veľmi krásne, personál ústretový a milý. Všetko je pripravené na
organizáciu letnej školy vzpierania v našich veľhorách.

Uznesenie 3/14 HL 6/0/0
VV SZV berie na vedomie informácie gestorov RK a KM SZV

Bod č.15
Diskusia
p. Trebichavský požiadal predsedu SZV, aby mu bola zriadená e-mailová adresa s doménou
@vzpieranie. Má slúžiť na vykonávanie úloh, ktorými bol p. Trebichavský poverený ešte
začiatkom fungovania aktuálneho VV SZV. Predseda SZV p. Chovanec prisľúbil že to vyrieši.
Ďalej uviedol, že je toho názoru, že p. Marián Buschbacher ml., nemal hlasovať ako delegát na VZ
SZV, nakoľko je v konflikte záujmov. Navrhuje, aby si to kontrolór preveril. V súvislosti s tým je
toho názoru, že v prípade potvrdenia konfliktu záujmov, by malo byť hlasovanie o zmene Stanov
SZV ako neúspešné.
Predseda odpovedal, že si nie je vedomý, ako a či p. kontrolór vôbec hlasoval, nakoľko hlasovanie
bolo aklamačné a nebol skrutátor. Je to otázka na p. kontrolóra. Osobne nevidí problém ani pri
samotnom hlasovaní a ani vo vecnej stránke zmeny Stanov SZV, nakoľko si myslí, že ide
o moderné ustanovenie, ktoré SZV ušetrí čas a aj financie.
Gribanin uviedol, že je potrebné dať veci na pravú mieru a treba sa zaoberať príspevkom p.
Trebichavského, lebo nejaký zväz s tým mal tiež problémy.
Mutafov uviedol, že treba zistiť aký zväz a v akej veci a potom nech sa to predloží VV a aj
kontrolórovi SZV, lebo nie je možné také veci plošne aplikovať.
Predseda na záver uviedol, že zmenu Stanov SZV v zmysle uznesenia VZ SZV oznámil
Ministerstvu vnútra tak, ako to stanovuje aj zákon o združovaní občanov a je toho názoru, že

Strana 7 z 8



námietku zaujatosti bolo potrebné vysloviť na VZ resp. hneď, ako sa o nej vedelo a nie mesiac
a dvadsať dní po VZ SZV.

Uznesenie 3/15 HL 6/0/0
VV SZV berie na vedomie diskusiu členov VV SZV.
VV SZV dáva kontrolórovi SZV za úlohu, aby si u hlavnej kontrolórky športu overil
námietku p. Trebichavského.

Zapísal:
Vladimír Hudec
Podpredseda SZV

Overil:
Ing. Štefan Gribanin
Člen VV SZV

Pavol Mutafov
Člen VV SZV

Ing. Tomáš Chovanec
predseda SZV
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